
2024-02-05
Kl. 19.00 i nr. 28 hos Morten H. med deltagelse af hele bestyrelsen.

Agenda

1. Godkendelse af dagsorden og referat

Dette kan godkendes.

2. Opsamling på tidligere punkter

2.1. Klage til Guldborgsund Kommune.

13. oktober 2023 kom der svar fra Gitte Krogh ang. vores klage til Guldborgsund Kommune
af 3. oktober 2023 vedr. manglende klipning af Snedkerbækken samt regnvandsbassinet.
Meldingen var, at kommunen ville vende tilbage i uge 43 med et svar. 9 Januar 2024 rykkes
der for svar og efter endnu et ryk den 29. januar, kom der et ubrugeligt svar i starten af uge 4
lige inden bestyrelsesmødet. Bestyrelsen har besluttet at stoppe med klagesagen, idet
kommunen blot løber fra de årelange skriftlige aftaler, vi har indgået med dem og har
samtidig udtalt, at lokalplaner - som lokalt er F39 - må man ikke lægge for meget i, da de
løbende kan tilpasses med henvisning til, at man nu bl. a. ønsker øget biodiversitet i
kommunen.

2.2. Henv. til Guldborgsund Kommune vedr. udsåning af vilde planer.

Kommunen har efter 5 måneder endnu ikke svaret på vores ønske/henvendelse omkring
udsåning af vilde planter i et bælte mellem Violvænget og Guldnældevænget, hvilket ellers
må være i tråd med kommunens ønske.

2.3. Ønske/forslag til kommunen om et sikkerheds-rækværk ved broen.

Ingen tilbagemelding.

2.4. Tilsagn for 3-4 år siden af Gitte Krogh om opsætning af skraldespande langs
regnvandsbassinet mod skolen.

Intet er sket trods flere rykkere.

3. Vandmængder og udfordringer på Violvængets veje og cykelstier



Erling har været i dialog med Tom Christiansen, Guldborgsund Forsyning, som udtaler, der
muligvis er en fejl imellem Kørvelvænget og Violvænget. Dette vil blive undersøgt, når vejret
tillader at grave. Erling vil kontakte dem om ca. 1 måned for en dato, for at få en nærmere
melding om, hvornår de forventer at tage hånd om opgaven.
Jakob vil tage fat i Guldborgsund Forsyning for at få udbedret kloakafløbet ud for nummer
10-12, da der fortsat ligger vand og meget smuds ved afløbet. En slamsuger vil muligvis
være en god ide.

4. Nedlæggelse af grundejerforeningen

Med baggrund i bl.a. pkt. 2 trækker hele bestyrelsen sig og grundejerforeningen nedlægges,
såfremt der ikke melder sig ny kræfter på den kommende generalforsamling og
foreningens saldo vil blive ligeligt fordelt til medlemmerne.

5. Generalforsamlingsplanlægning

1. Ændring af vedtægterne,
2. Nedlægning af foreningen.

Morten indkalder til generalforsamling d. 11.03.24. på Violvænget 49. Husk jakke.

6. Økonomi

Alle kontingenter er indbetalt til foreningens konto i 2023. Saldo udgør d.d. 37.009,52 kr

7. Eventuelt

Ingen bemærkninger.


